



GRAND PLAZA  
جراند بلازا  
King Fahad Hotel - Riyadh

“

*We make the ordinary,  
extraordinary.*

”

Welcome to Grand Plaza







GRAND PLAZA



# GRAND PLAZA HOTEL, KING FAHAD DISTRICT (LOCATION)

Perfectly situated at the King Fahad Road, The Grand Plaza King Abdullah Financial District Hotel Riyadh sits in the northern part of Riyadh within only 3 minutes to King Abdullah Financial District and 14 minutes to King Abdul Aziz International Airport. The hotel is located around the Northern Ring Road and King Fahad Road where you can indulge in the scenic beauty of the city. It is close to popular attractions like Riyadh Gallery Mall, Tala Mall, Riyadh Commercial Court and Civil Affairs. A charming 4 star hotel in the city of Riyadh, with its innovative and original design and 4-star deluxe, you will be delighted by the Grand Plaza. Providing its elegant 110 rooms, each decorated in an unusual style. Exceptional comfort with high quality in its Deluxe Rooms and Executive Suites. Enjoy your breakfast with fresh and varied meals, then relax on the comfy sofas in the lounge while having your coffee from our Al-Diwan coffee shop. Indulge the fancy meal of your choice from our two fancy restaurants Al-Liwan and The Sky View or organize your conference meetings or special events in one of our two extraordinary event halls. Have a relaxing and a soothing day in our SPA center where all facility treatments are provided or have your daily workout in our fully equipped gymnasium and outdoor swimming pool. The attentive staff and warm atmosphere of Grand Plaza will make your stay memorable.

## فندق جراند بلازا الملك فهد (الموقع)

يتمتع فندق جراند بلازا بموقع مثالي علي طريق الملك فهد ، ويقع على بعد 3 دقائق فقط من مركز الملك عبدالله المالي و 14 دقيقة من مطار الملك خالد الدولي. يقع الفندق حول طريق الدائري الشمالي وطريق الملك فهد حيث يمكنك الاستمتاع بجمال المدينة الخلاب، ويقع بالقرب من المناطق الشهيرة والمراكز التجارية مثل الرياض جاليري مول وتالا مول مارينا مول ورويال مول والمدكمة التجارية بالرياض ووزارة الداخلية للأحوال المدنية. تتميز غرف واجنحة جراند بلازا والتي يبلغ عددها 110 بطراز عصري حديث. حيث الراحة الاستثنائية بجودة عالية في غرف الديلووكس والأجنحة التنفيذية. استمتع ببطورك مع الوجبات الطازجة والمتنوعة، وتمتع بالأجواء الاستثنائية في صالة الردهة أثناء تناول قهوتك في حديقة الشاي. استمتع بتناول الوجبات المميزة التي تختارها من أي من مطعمي اللبان الفخم أو سكاى فيو، نظم اجتماعاتك أو المناسبات الخاصة في احدى قاعات جراند بلازا. استمتع بقضاء يوم من الإسترخاء والهدوء في مركز السبا الخاص أو ممارسة التمارين اليومية في صالة الألعاب الرياضية أو ممارسة السباحة في المسبح الخارجي. جميع الموظفون مدربون يستقبلون نزلاء جراند بلازا بكل حفاوة، مما يجعل من إقامتك في فندق جراند بلازا رحلة لا تنسى.

“ Get The Best  
Out Of Your Stay ”



## THE ELEGANT ROOMS AND SUITES

The Grand Plaza King Fahad District Hotel offers an extravagant array of 110 rooms and suites, occupying an area of 11224 square meters, thoughtfully planned and designed to keep our valued guests relaxed and comfortable .

Our rooms and suites feature a range of facilities and privileges that cater all types of business guests or families looking for comfort and relaxation. We offer a variety of smoking and non-smoking rooms which are as follows.

- » 77 Standard Rooms
- » 11 Deluxe Rooms
- » 22 Executive Suites

### الغرف والأجنحة الفاخرة

يقدم فندق جراند بلازا الملك فهد مجموعة رائعة مكونة من الغرف والأجنحة الفاخرة والتي يبلغ عددها 110 تم تصميمها بعناية واهتمام لكيتمنحك شعور الراحة و الرفاهية تتميز الغرف والأجنحة لدينا بمجموعة من المرافق والامتيازات الخاصة التي تلبى احتياجات كافة . انواع النزلاء من رجال الأعمال او العائلات التي تبحث عن الراحة و الاستجمام و الغرف المصممة بعناية للحفاظ على راحة نزلائها الكرام, بالإضافة إلى مجموعة متنوعة من الغرف (للمدخنين وغير المدخنين) والتي هي على النحو التالي

- « 77 غرفة قياسية
- « 11 غرفة ديلاكس
- « 22 جناح تنفيذي

“ Exceptional services at the best price ”



## IN - ROOM FACILITIES:

- » Remote Control LCD Television
- » Two Telephones
- » Mini-bar
- » Hair Dryer
- » Bathroom Amenities
- » Terry Cloth Robes
- » Make-Up / Shaving Mirror
- » Complimentary Tea and Coffee making facilities
- » 24-hour Room Service
- » Laundry
- » Safe Box
- » Complimentary Wireless Internet
- » Sound - Proof Windows
- » Iron and iron board

## المرافق داخل الغرف :

- « أجهزة التلفزيون الذكية إل اي دي بتحكم عن بعد «
- « 2 جهاز تليفون ثلاجة صغيرة «
- « مجفف شعر تجهيزات داخل الحمامات «
- « أبواب حمام امرأة لوضع المكياج/ للطلق «
- « التجهيزات المتكاملة لعمل الشاي والقهوة «
- « خدمة غرف على مدار 24 ساعة «
- « مفسلة خزائن آمنة «
- « انترنت لاسلكي مجاني نوافذ عازلة للصوت «
- « كواية وطاولة للكي «

“ Making your stay memorable ”







# DINING & CATERING

Taste and enjoy the harmony between a variety of cuisines, including an attractive range of Arabic and International flavors, in a refined atmosphere that satisfies your taste buds at the Grand Plaza King Fahad Hotel's restaurants.

With one all day dining restaurant, Al-Liwan and Tea Garden. Grand Plaza King Fahad offers unique and varied dishes invented by our expert chefs and their team to meet the culinary needs of all our valued guests. The restaurant enjoys natural day light and the design is bright and welcoming by day, cozy and elegant at night with candlelit tables creating a tranquil atmosphere of romance.

## المطاعم و خدمة تقديم الطعام

تذوق واستمتع بالتنوع بين المطبخ العالمي و المطبخ العربي والأطباق الفاخرة التي ترضي ذائقتك في مطاعم فندق جراند بلازا الملك فهد حيث يقدم كل من مطعم الليوان و حديقة الشاي و مطعم سكاى فيو .اطباق فريدة و متنوعة من ابتكار كبار الطهاة وفريق عملهم تتمثل في قوائم طعام تهدف إلى تلبية احتياجات جميع ضيوفنا . يقدم مطعمنا مجموعة جذابة من النكهات العربية والعالمية في أجواء راقية. يتمتع المطعم بضوء نهار طبيعي وتصميم مذهل والإشراق اليومي في جو مرح وأنيق خلال ساعات الليل على طاولات مضاءة بالشموع تخمر المكان بجو من الرومانسية الهادئة

“ The exclusive fine and in-room dining options at the Grand Plaza Hotel ”









# AL LIWAN RESTAURANT

Enjoy magnificent International and Arabic dishes at our all day exquisite dining, accommodating up to 71 individuals. The restaurant is open for breakfast, lunch and dinner where you can treat your taste buds with buffet or à la carte options.

*Enjoy the aureate sunlight at day and delicate candle light at night*

## مطعم الليوان

الاستمتاع بالأطباق العربية والعالمية الرائعة طوال اليوم داخل المطعم الذي يتسع الى 71 فردا. المطعم مفتوح لتناول وجبة الإفطار والغداء والعشاء سواء بوفيه مفتوح أو الطلب من القائمة المنتقاة بعناية فائقة.

الاستمتاع بضوء الشمس المشرق خلال ساعات النهار وبضوء الشموع في الليل

“ Enjoy the aureate sunlight at day and delicate candle light at night ”







# TEA GARDEN

The Tea Garden is an ideal venue for gatherings, accommodating up to 25 individuals, with a wonderful variety of fresh drinks including the best of delicious hot drinks, pastries, desserts, sandwiches and other snacks.

*Satisfy your hunger with our extensive menu items*

## حديقة الشاي

تعد حديقة الشاي مكاناً مثالياً للـ اجتماعات والتي تتسع لـ 25 فرداً مع العديد من الاختيارات الرائعة من المشروبات الطازجة بينها أفضل أنواع المشروبات الساخنة والمعجنات الشهية، الحلويات، السندويشات، وغيرها من الوجبات الخفيفة .  
**إستمتع بخيارات الطعام المتعددة**

“ Satisfy your hunger with our extensive menu items ”









# MEETING & EVENTS

Grand Plaza King Fahad is the ultimate destination for meetings and special events. We have two meeting rooms. The first one' vs range of 120 square meters of 50 - 60 pax. The second one's size is 170 square meters for 70 - 80 pax. We offer exclusive customized services, décor and facilities to suit the needs of both corporate and leisure guests. All meeting halls offer free Wi-Fi internet access and are equipped with the latest audiovisual technology.

Customize your meeting or event with our comprehensive lunch, dinner or coffee break menus. Our professional chef and his team will help you to add flavor to your event and make it memorable.

For more information or to make a reservation please call 011 403 7908 or email: [gpkfhd@ewaahotels.com](mailto:gpkfhd@ewaahotels.com).

## الإجتماعات والمناسبات

يسعى جرانند بلازا الملك فهد ليكون المقصد الأهم والأكثر تميزاً للإجتماعات والمناسبات الخاصة يحتوي، لفندق على مجموعة مختلفة من غرف الإجتماعات . الأولى تبلغ مساحتها 120 متر مربع وتتسع إلى 60 شخصاً . و الثانية تبلغ مساحتها 170 متر مربع وتتسع إلى 80 شخصاً. مجهزة جيداً بأعلى درجات التقنية وأحدث الأجهزة السمعية والبصرية و خدمة الواي فاي المجانية. التركيز على الإهتمام بالتفاصيل والمكان العصري يضمن أن تكون كل مناسبة جديرة بالملاحظة والتذكر. ففريقنا المحترف المدرب جيداً يهتم بأن يجعل كل مناسبة ناجحة ولا تنسى. الإعداد لإجتماعاتكم أو حفلاتكم مع تناول العشاء أو الغداء أو الإستراحة لشرب القهوة. يساعد الطاهي المحترف وفريق عمله على إضافة نكهات مختلفة للمناسبة التي تقيمه ويجعلها مناسبة لا تنسى.

لمزيد من المعلومات أو لإجراء الحجز يرجى الاتصال على 011 403 7908  
أو البريد الإلكتروني: [gpkfhd@ewaahotels.com](mailto:gpkfhd@ewaahotels.com).

“  
Hold your events in the most stylish  
and spacious halls of Ewaa Hotels.  
”



# MEETINGS & EVENTS SPACE

The well-appointed meeting and banquet halls at the Grand Plaza King Fahad, measuring 170 square meter and accommodating 3080- people, offer a range of flexible and bespoke meeting and catering packages. We offer exclusive customized services, décor and facilities to suit the needs of both corporate and leisure guests.

All meeting halls offer free Wi-Fi internet access and are equipped with the latest audio-visual technology. Regardless of whether you host a conference, family gathering, business meeting or, wedding reception, we offer a unique approach and décor for each type of event.

## الاجتماعات والأحداث






يسعى جراند بلانزا الملك فهد ليكون المقصد الأهم والأكثر تميزاً للاجتماعات والمناسبات الخاصة مما يتوفر لدينا مجموعة مختلفة من غرف الاجتماعات والتي تبلغ مساحتها 170 متر مربع وتتسع إلى 80 شخصاً و المجهزة جيداً بأعلى درجات التكنولوجيا وأحدث التقنيات السمعية والبصرية و خدمة الواي فاي المجانية. التركيز على الاهتمام بالتفاصيل والمكان غير التقليدي يضمن أن تكون كل مناسبة جديرة بالملاحظة والتذكر. ففريقنا المحترف المدرب جيداً يهتم بأن يجعل كل مناسبة ناجحة ولا تنسى.

الاعداد لاجتماعاتكم أو حفلاتكم مع تناول العشاء أو الغذاء أو الاستراحة لشرب القهوة. يساعد الطاهي المحترف وفريق عمله على إضافة نكهات مختلفة للحدث الذي تقيمه ويجعله حدثاً لا ينسى.

“

We serve to make a difference because we believe that the special moments in your life are worth the effort

”

							
Rooms	Area (m <sup>2</sup> )	Location	Board Room/ Round tables	U-Shape	Class Room	Theater	Square
Al Narjes	81 (m2)	3rd Floor	55 Pax	30 Pax	60 Pax	80 Pax	35 Pax
Al Jasmine	91 (m2)	3rd Floor	55 Pax	30 Pax	60 Pax	80 Pax	35 Pax



Delight your guests by a rich coffee break or an exclusive dinner to refresh them during a conference or meeting. We help you to arrange an event without compromise, customizing the details of your event according to your needs.

Enhance your meetings and events with our coffee break options and packages, our creative and innovative ideas and highly appetizing menus aimed at meeting the culinary needs of your guests. We create a priceless experience of professionally organized event for you and we promise you an opportunity to indulge in a refreshing and delicious experience.

دلل ضيوفك من خلال استراحة القهوة الغنية و بوفيه الخداء او العشاء المعد بيد امهر الطهاه. نحن نساعدك على تنظيم مناسبتك دون تهاون و نهتم بأدق التفاصيل وفقًا لاحتياجاتك. جمل اجتماعاتك او مناسبتك مع خيارات عديدة من قوائم استراحة القهوة و باقات مختلفة ، أفكارنا والإبداعية وقوائم شهية للغاية تهدف إلى تلبية احتياجات مختلف الاذواق . نحن نطلق تجربة لا تقدر بثمن من الحدث المنظم بعناية و اهتمام و ندعوك الي قضاء تجربة فريدة و متجددة.

“

Today is the day,  
Make it happen.

”







## RECREATION AND FITNESS

The recreational services at the Grand Plaza King Fahad Hotel tell the story of rejuvenation and self-pampering. As part of our commitment to help our guests maintain a healthy lifestyle as they move from place to place, our offers a range of fitness equipment and premium trainers to provide a state-of-the-art health center for men.

Our health Club and leisure facilities include:

- » Gym
- » SPA
- » Sauna and Steam Rooms
- » Jacuzzi
- » Massage Rooms
- » Swimming Pool
- » Moroccan Bath

### الإسترخاء واللياقة البدنية

تحكي الخدمات الصحية و اللياقة البدنية في فندق جراند بلازا الملك فهد قصة في فن الإسترخاء وتديل النفس.

في إطار التزامنا بمساعدة نزلائنا على الحفاظ على أسلوب حياة صحي وهم ينتقلون من مكان إلى آخر، يضم فندق جراند بلازا الملك فهد مجموعة من أجهزة اللياقة البدنية و المدربين المتميزين لتوفر مركز صحي على أحدث طراز للرجال.

- « النادي الرياضي
- « الحمام المغربي
- « المركز الصحي
- « غرفة السونا والبحار
- « جاكوزي
- « غرفة تدليك
- « أحواض سباحة

“

Enjoy the delights of Arabia with Grand Plaza's tasty and rich Coffee Break

”



## SKY VIEW RESTAURANT

Relax and cherish your moments at the impeccable dining of Sky View at the rooftop around the pool, located on the 14th floor, and experience a captivating privileged view of Riyadh. Enjoy our delicious assortment of international and national delights including snacks, sandwiches and hot & cold drinks while enjoying the unique and exclusive view of Riyadh.

*Enhancing your dining experience*

### مطعم سكاى فيو

يمكنك الإسترخاء والإستمتاع بوقتك خلال تناول الطعام المميز في مطعم سكاى فيو حول حوض السباحة، الواقع في الدور التاسع والإستمتاع برؤية المنظر الحضري الخلاب لمدينة الرياض. بالإضافة إلى الإستمتاع بتشكيلة لذيذة من المأكولات المحلية والعالمية تشمل الوجبات الخفيفة والسندوتشات والمشروبات الساخنة والباردة و التمتع بالإطلالة الفريدة و الحصرية لمدينة الرياض -

الإستمتاع بأطلالة بانورامية

“

Exceptional services at  
the best price

”







# WE LISTEN...

by

EWAA Group of Hotels



Scan for the Location

[www.ewaahotels.com](http://www.ewaahotels.com)